
Europees niveau. 

Voorzitter van deze vergadering is nude 

voorziuer van de VBB , onder

voorziuer i de voorzitter van de Bond 

van Bijenhouders van de CB. Jn de 

afdeling Bijenteeh van het Landbouw-

chap functioneren ook een aanta.l sub

commissie: 

• Overlegcommissie Tuinbouw. 

Fruitleelt. Bijenhouderij waarin jaarlijks 

de voorwaarden en vergoedingen bij 

pl aat ing van bijenvolken in boomgaar

den en onder glas tot stand komen. 

• Overlegcommissie met de Rijk dienst 

lJ sehneerpolders 

• Overlegcommi ie drachtplanten 
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het volgende be proken: 

• Onderzoek en voorlichting 

• Scholing van voorl ichters 

• Het financiele plaatje op het gebied 

van scholing. voorlichting en onderzoek 

• Hoe het boven taande te regelen 

Verder komen in deze vergaderi ng ook 

zaken aan de orde die ook in de 

Bedrij ~ raad zijn of worden be proken, 

De COPA-werkgroep honing te Brussel 

De afkoni ng COPA staat voor; Comite 

des Organi ations Professionelle 

Agricolcs de Ia CEE. Per jaar wordt een 

tot drie maal vergaderd. afhanke lijk van 

de beleidsvoomemens van de Europese 

commissie. t.a.v. de financiele s teun aan 

de Europese bijenhouderij en de geza

menlijke aanpak bij onderzoek naar en 

besrrijd ing van de arroamijt. 

Overleg in deze groep doormiddel van 

afgevaardigden per land. Voor Neder

land, namen de Bedrij fsraad voor de 

Bijenhouderij, hebben zitting hie rin de 

herenJ. Muntjewerf en C.J. Roelen . 

Toegevoegd namen. het ecretariaat van 

de afdeling bijenteelt van het landbouw

schap de heer H. Kuijpers. ln de laatst

gehouden vergadering was aan de orde: 

• H ningproduktie en de marktsituatie 

• K waliteitsstandaarden en etikettering 

van hon ing 

• Relatie mi lieu en bijenhouderij 

(bestuiving wilde planten) 

• Budgetaire moei lijkheden voor steun 

varroamijtbe trijding 

• Ko ten winter oedering- ver chi! in 
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kosten ILL sen noord en zuid 

• ormen vaststellen door honinghande

laren- niet allemaal op een lijn 

• Marktprijs en kostprijs van honing

nadelig ver. chi! 

• Bijenziekten- moeilijk de vragenl ijs

ten te beantwoorden 

• Een verhandeling over veteri naire 

zaken benadrukte de noodzaak van een 

volledig regi tratie van aile bijenhouder. 

(uit vergadering EG-commissie) 

Deze vergaderingen hebben tot doe! de 

imkerij op een hager niveau te brengen, 

wat een grote inzet vraagt van een ieder 

die hierbij betrokken is. Voor verdere 

inlichtingen kun t u terecht per telefoon 

op maandag tussen 8.30 uur en 17.00 

uur. 013-378582 of schriftelijk naar 

Bond van Bijenhouders NCB, Spoorlaan 

350. 5038 CC Tilburg t. a.v. J. Beekman. 

Be stu ivi ngs
vergoedingen 1993 
door J. Beekman 

In een matig bezochte maar levendige 

vergadering op 3 augustus j.l. in het 

Brabants Natuur Mu eum is de 

bestuivingsregeling 1993 aan de orde 

gewee t. Leden hadden hierover om 

inspraak gevraagd. De contactpersonen 

drachtverbetering waren uitgenodigd. 

Het Hoofdbestuur gaat er van uit dat 

e.e.a. binncn de veren igingen door deze 

personen afgehandeld is. 

Nieuwe bijenstal in 
Goirle/Hilvarenbeek 
Het is zover! De Goirlese en 

Hilvarenbeekse imkers zijn klaar met de 

bouw van hun bijenstal. Ze zijn erg blij 

met de tal en nodigen belang tellenden 

uit om de opening bij te wonen op 20 

september a.s. om 11 .00 uur. Tot 17.00 
uur i er gelegenheid de stal te bezichti

gen en gezellig bij elkaar te zijn. 

De bijen tal i gelegen aan de 

Keuter traat (nabij het gasstation) te 

Goirle. Vanaf de snelweg en vanuit de 

richting Poppe! wordt u de weg gewezen 

d.m.v . wegwijzers naar onze stal. Voor 

eventueJe informat ie kunt u contact 

opnemen met Jolande Weterings. 

Telefoon 0 13-3-B009. 

VBBN Algemene 
ledenvergadering 

Yoorzitter C. Havennan · behandelde de door Heyta van der Reijden-Rynja 

bestuivingsregeling 1992 punt voor punt Voor opening toespraak van de A. V. 

en lichtte waar nodig toe. De aanwezi

gen waren unaniem accoord om de 

bedragen en normen genoemd in het 

zgn. rode boekje 1992 te gebrui ken in de 

onderhandelingen met de afdeling 

Bijenteelt van het Landbouwschap. en 

de Hoofdafdeling Tuinbouw. om de 

vaststell ing van de bestuivingsvergoe

dingen 1993. 

De voorzitter bedankte de aanwezigen 

voor hun inbreng en gaf aan zich 

gesteund te weten door de achterban tij

den de besprekingen met 

Landbouwsc hap en Tuinbouw. 

van 28 maart zie Bijen j uli/augustu . 

Mededelingen en ingekomen tukken 

• Datum volgende Algemene 

Ledenvergadering: 27 maart 1993. 
• Berichten van verhindering. 

• lngekomen brieven n.a. v. de pre

adviezen 2 en 3. 

Afscheid hoofdbestuurslid J. Schreurs 

Jan Schreurs heeft inds 1984 deeluit

gemaakt an het Hoofdbestuur, en wa 

ook in zijn groep Achterhoek een zecr 

actief en bekwaam be. wurder. Het 

be tuur hoopt dat hij zich voor de 

VBBN blijft inzetten. Hij k.rijgt een 

cadeaubon en een bo~ bloemen. 

• 



Zijn opvolg ter mevrouw Fieke Bos-van 

Noordw ij k wordt aan de vergadering 

voorgesteld . 

Onde rscheidingen 

• Ereleden: Dhr. Neve is reeds door het 

Hoofdbestuur als erelid benoemd. ter 

gelegenheid van het 80-jarig bestaan 

van de afdeling Leiden. De vergadeting 

gaat onder luid applaus accoord. De 

voorzitter o e rhandigt dhr. Neve een 

oorkonde en een bos bloemen . 

Dhr. Henseler wordt ook als erel id voor

gedragen. Hij o·eedt af als DB-lid en 

verantwoordelijke voor de afdeling 

Handel en de financien van de 

Yereniging. en za l door medewerkers en 

be tuur zeer gemist worden. De verga

dering gaat onder Juid applaus accoord 

met deze benoemi ng. De voorzitter 

overhandigt dhr. Henseler een oorkonde. 

een bos bloemen, en een cadeaubon 

wegens zijn aftreden al s DB-lid. Dhr. 

Henseler antwoordt op zijn benoeming 

met een kot1e speech. 

• Erekorfjes: In aanmerking komen 

!eden die reeds een (ere)speld hebben en 

zich daarboven nog extra verdienste lijk 

hebben gemaakt. Of bestuurs leden die 

volgens de regels niet in aanmerking 

komen voor een erespeld, maar zich 

toch uitzonderlijk hebben onder chei

den. Zo ook andere !eden d ie in een 

andere hoedanigheid zich voor de 

YB.BN buitengewoon verdienstelijk 

hebben gemaakt. Het erekorfje gaat ver

gezeld van een oorkonde. 

Het eer te erekorfje is voor mevrouw De 

Lange van subverenig ing Bilthoven. Zij 

is recent in haar subvereniging onder

scheiden i.v. m. haar 40-jarig bestuurs

lidmaa t chap, en heeft ook daarbuiten 

vee! voor de vereniging betekend. 

Her tweede korfje is voor de heer 

C. Jansen. Hij was eerst hoofdbes tuurs

Jjd , later lid van het dagelijk bestuur en 

voorzitter van de Kon inginneteelt

commi sie. Om gezondheidsredenen 

moet mj voortijdig zijn bestuurstaken 

neerleggen. De voorzitter overhandigt 

hem met vee! pJezier het erekorfje en de 

oorkonde, en bovendien als aftredend 

bestuurs lid een cadeaubon en een bos 

bloemen. 
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Verkiezing nieuwe voorzitter 

Aile bes tuursleden waren in de gelegen

heid kandidaten op te geven vanuit het 

bestuur of daarbuiten . Uit deze voor

drachren kwam de heer D. Yunderink 

als kandidaat naar voren. De groep 

Drente stelde mevrouw C. Reuten-Reker 

kandidaat. Beide kandidaren worden in 

de gelegenheid gesteld zich kort aan de 

vergadering te presenteren, waarna 

schriftelijk wordt gestemd. Uirgebracht 

2 16 geldige stem men, 4 onthoudingen. 

72 temmen op mw. Reuten, 140 stem

men op dhr. Yunderink. die hiermee i 

gekozen tot nieuwe Algemeen 

Yoorzitter van de VBB . 

Wijziging bestuursstruct uur 

De voorz itter Je idt dit punt kort in . her 

voorstel zal niet in stemming worden 

gebracht. Ret bestuur is er van overtu igd 

dat met een nieuwe strucruur aanmerke

lijke verbeteringen worden bereikt waar

bij hechte banden tussen bestuur, gewes

telijke groepen, subvereni gingen en 

!eden worden ge meed. Afgevaardigden 

krijgen het woord over dir onderwerp, 

de mening van de subverenigingen en 

groepen kan ook schri ftelij k aan het 

bestuur worden meegedeeld. 

Dhr. Hotland (groep Zuid-1-Jolland): de 

groep is van mening dat wijziging van 

de structuur noodzakelijk is, met name 

gezien de grote rol die de groepen zou

den moeten gaan bekleden. Hij stelt 

voor een commissie in te tell en. die een 

voorsrel aan de volgende Algemene 

Ledenvergadering kan voorleggen. 

Dhr. Wubbolrs (groep Overij ssel-West): 

de wens voor een betere conullunicatie 

russen be tuur, commissies en de groe

pen is a l in eerdere algemene vergade

tingen aan de orde geweest. De re latie 

bestuu.r - !eden moet nauwer worden. 

Ai le voorste llen en opmerkj ngen waar

uit de zorg voor de instandhoudi ng van 

de vereniging blijkt moeten door het 

bestuur serieus bekeken worden. 

Dhr. Kamerling (afdeling Noord-Zuid 

Bevel and): heeft een voors tel om te 

komen tot de oprichting van een com

missie op papier gezet. Binnen de ver

eni ging zijn ongetwijfeld vo ldoende 

mensen aanwezig die willen en kunnen 

werken aan een betere strucruur. 

Dhr. Erasmu (afdeling Ei ndhoven): is 

van mening dat een klein en krachtig 

bestuur nodig is. Hij vraagt het bestuur 

een voorstel voor een proced ure op te 

tellen en volgend jaar op de Algemene 

Ledenvergadering te Iate n rerugkomen . 

Dhr. de Kleine (groep Drente): reden 

waarom her besruur momenteel tliet 

functi oneert is gebrek aan informatie 

van het HB . Daaraan moet worden 

gewerkt, de huidige struct:uur moet 

gehandhaafd blijven. 

Dhr. Dijkema (groep Groningen): staat 

achter de nieuwe structuur. er wordt 

verwacht dat vee! problemen erdoor 

ondervangen kunnen worden. De groep 

ste!t voor een strak tijdschema op te 

ste llen m.b.t. ontwerp-be luiten. 

Mw. Mooijweer (afdeling Bunnik/ 

Houten): heefr moeite met het feit dater 

geen direcre venegenwoordiger meer in 

het bestuur zit. Graag snel publikarie 

van het tijdpad en de werkwijze. 

De voorz itter zegt toe dat het voorstel 

om tot de vorming van een kleine com

missie te komen. door her bestuur za.J 

worden overgenomen. Zeer spoedig 

moet deze groep nader uirgewerkte 

voorstellen publiceren. In september 

zu llen voorstellen gepubliceerd worden. 

Jaarverslag 1991 

Het J aarverslag 199 1 wordt zonder op

of aanmerkingen vasrgesteld met dank 

aan de secretari s. 

Jaarstukke n 1990/1 991 

De subverenig ing Ermelo krijgt een 

applaus van de vergaderi ng vanwege 

haar dona ti e aan het jubi leumfonds. 

Commissie Nazien Boeken 

Het verslag met het commentaar daa.rop 

namens het DB zijn gepubl iceerd in het 

feb rua.rinummer van 'Bijen'. Een uitge

breid vers lag is toegezonden aan al le 

subverenigingen. De vergadering ver

leent het bestuur decharge. De heer 

Latte treedt af a! commissie lid. De 

voorzitter dankt hem voor dit dee! van 

zijn werk met een cadeaubon. Kandidaat 

voor de vrijgekomen plaats is de heer 

G.D. KJoosterboer van de subvereniging 

Schouwen-Duiveland. De vergadering 

gaa t accoord met deze benoemi ng. 
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Verzeke ring 

[ n het jaarverslag. in bet blad 'Bijen' van 
februari, pagina 45 en in de informatie

gids 1992 taat over de verzekeringen 
uitgebreide informatie. 
Voorstel verenigingsjaar te Iaten 

samenvallen met het boekjaar. 

De afgevaardigden krijgen de gelegen
heid op dit punt te reageren. De 
voorzitter zegt toe dat dit punt nog een 
kriti ch bekeken zal worden, en vraagt 
een schriftelijke onderbouwing van de 
genoemde bezwaren. 
Begroting 91 /92 en concept-begroting 

92/93, gecombineerd met contributie

verhoging per 1 januari 1993. 

252 Met moeite i de begroti ng 199 111992 
slu itend gemaakt. Er tekent zicb een 
tructureel tekon af. De algemene kos

ten zu lien de komende jaren stijgen. 

Hoewel de argumentatie in het pre
advie wat mager i , hoopt de voorzitter 
toch te hebben aangetoond dat een er
hoging na een flink aantal jaren van 
stilstand niet onterecht i . Het verwer
pen van het voorstel zal snijden in bet 
secretariaat betekenen. Bij voorgaande 
gelegenheden is e hter gepleit - en 
terecbt- voor een ver tevigi ng van bet 
secretariaat. Een aan tal afge aardigden 
heefl geen moeite met contributieverho
ging. Er \\ ordt cbriftelijk besloten toch 
over dit punt te stem men. 
Ui tslag: aantal temmen uirgebracbt: 
184. waarvan 118 voor. 60 regen, 6 ont
h udingen. Hiennee is be Iaten in te 
stemmen met een contributieverhogi ng 
van f 5,- per I januari 1993. 
Daarmee is een verscbuiving van bet 
vereniging jaar niet meer nodi g. 
Beleid Hoofdbestuur 1992 

Het beleid van bet Hoofdbestuur zal 
zich ri hten op de volgende punten: 
• de nieuwe be tuur tructuur. 
• de statuten 
• de groepsbestu ren 
• een heldere en geordende informatie
verstrekking 
• verdere verbetering van 't ecretariant 
• vo r tel len voor een meer eigentijdse 
contri butie-inni ng. 
• invull ing van de be tuursfuncties 
• voorstellen i.z. de timmerwerkplaats 
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Rondvraag 

Dhr. Roelen preekt namens de A l , de 
LL TB en de NCB zijn dank uit voor de 
uitnodiging. Hij feliciteett de nieuwe 
voorzitter, en boopt in de komende jaren 
constructief te kunnen samenwerken. 
Hij bedankl de twee af'tredende DB
leden, die ook in het landelijk beraad 
opvielen. 
Dhr. Wubbolts wijst erop dat een stabi
li ering van het ledenaantal niet vol
doende i . het moet stijgen. 

amenwerking met AOC' (Agrarische 
onderwij centra) is van het grootste 
belang, omdat cursu en nieuwe I eden 
opleveren. Hij dJingt er bij het bestuur 

op aan era lies aan te doen om in 
samenwerking met het Mini terie en de 
AOC's tot een actieve werving voor 
cursu sen te komen. 

De voorzitter antwoordt hem dat het 
bestuur ernaar wil streven het onderwij 
zo veelmogelijk in eigen hand te krij
gen. waardoor de keuze van een leer
kracht en lokaliteit vrij wordt. 
Dhr. Kamerling vraagt zich af water 
gaat gebeuren met de di cus ie die is 
gevoerd over de stru tuur. Graag op 
korte termijn iets Iaten gebeuren. De 
voorzitter zegttoe ernaar te strevcn dat 
de voor tellen in september bij de sub
verenigingen liggen. Het wordt de eerste 
bezigheid van het bestuur. 
Dhr. Zoet merkt op dar het jammer is dat 
de procedure rond contributieverhoging 
zo moeizaam verloopt. Hij stelt voor her 
punt contributie erhoging iedere drie 
jaar vast op de agenda te zetten. 
ledereen weet dat alles duurder wordt. 
De voor.~:itter bedankt hem voor zijn 
sugge tie. 
Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor 
hun geduld en hun positieve en con-
tructieve bijdragen. Hij wenst allen een 

goed verenigi ngsjaar en een goed bijen
jaar toe. 
Er i nog voldoende tijd voor de dia
presematie, een adembenernende show. 
voorzien van leerzaam commentaar van 
dhr. F.J. Siemersma Kortenhoef. 

Nieuwe mogelijkhe
den bij verzekering 
door Heyta van der Reijden-Rynja 

Naar aanleiding van vragen van een 
aantal imkers hebben wij ge'informeerd 
bij de verzekeringsmaat chappij. en 
blijkt het mogelijk om regen extra pre
mie individueel extra bijenkasten te 
Iaten verzekeren, of uw kasten te Iaten 
verzekeren regen een hogere waarde. 
De voorwaarden zijn nu : maximaal I 0 
kasten met een ma ·imale uitkering van 
f 2.000,-, dat wil zeggen f 200.- per 
kast. Door u apart aan te melden voor de 
verzekering is hetmogelijk om meer 
dan I 0 kasten verzekerd te krijgen, voor 
een waarde van f 400.- per ka t. 

De premie bedraagt dan 21/2o/c van de 
opgegeven waarde. Stel u wilt 20 ka>ten 
verzekeren, de waarde i- dan f 8.000,-, 
uw premie bedraagt op jaarbasis .f 200,
Mochten er onder de I eden ge'inte
re~seerden zijn, dan horen wij dat graag 
zo spoedig mogelijk zodat de nieu e 
verzekering eventueel met ingang van I 
januari 1993 kan ingaan. 

Wijziging bevoegd
heid besturen 
Heyta van der Reijden-Rynja 

Met ingang van I januari i het Nieuw 
Burgelijk Wetboek van kracht. Hierin is 
ondermeer de bevoegdheid van het 
bestuur van een vereniging geregelcl. 
Tot I januari 1992 gaf de wet al hoofd
regel dat het bestuur bevoegd is cen ver
eniging in en buiten rechte te verte
genwoordigen. De statuten konden 
echter van deze regel afwijken door te 
bepalen dat niet het bestuur. maar een of 
meer be !Uurders bevoegd waren. Dat 
kon op de volgencle vier manieren 
statut~lir worden geregcld: 
I. Het bestuur (dus aile bestuurders 
samen) is bevoegd 
2. Het besruur is bevoegd en een of meer 
bestuurders zijn bevoegd 
3. Een of meer bestuurders zijn bevoegd 
zonder dat met zoveel woorden de 



bevoegdheid van het bestuur wordt 
genoemd 
4. Een of meer bestuurder zijn 
bevoegd. met nadrukkelijke uitsluiting 
van het be tuur. 

Door de wetswijziging met ingang van I 
januari is het bestuur altijd vertegen
woordigingsbevoegd, en kunnen de 
statu ten bet bestuur deze bevoegdheid 
niet meer omnemen. Oat betekent dat 
mogelijkheid 4. vervalt .. Voor de ver
enigingen die de bestuursbevoegdheid 
hebben geregeld zoals punt 4., betekent 
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grootste objectiviteit van het advie . 
De Adviescommissie heeft de volgende 
opdracht gekregen, wat betreft inhoud. 
De commis ieleden toet en het 
bestuurs oorstel zoals het in de 
Algemene Ledenvergadering door de 
voorzitt r is verwoord, aan hun eigen 
besruurlijke ervaring binnen en buiten 
de VBBN. Zij geven hun oOJ·deel over 
de omvang van het bestuur. Zij doen 

voor tellen aangaande de hierar hische 
verhouding van het bestuur t.o.v. het 
gehele personeel. Zij verduidelijken de 

dit dat zij hun statuten moeten wijzigen, taakafbakening tussen de bestuurs-
daar deze nu in srrijd met de wet zijn. 
Een statutenwijziging moet in een nota
riele akte worden opgenomen. Aileen 
een vereniging met beperkte rechts
bevoegdheid. waarvan de statuten niel 
notarieel waren va tgelegd, kan een 
, tatutenwijziging invoeren zonder naar 
een notaris te gaan. 

Boek 2 van bet ieuw Burgelijk 
Wetboek (waari n de regel voor vereni
gingen en stichtingen tmm) is per I 
januari 1992 op nog een aantal pun ten 
gewijzigd, waaraan de statuten van een 
vereniging misschien moeten worden 
aangepa t. Deze wijzigingen kunnen in 
een keer door de notaris worden door
gevoerd. 
Wijzigingen in de statuten en de 
bestuur bevoegdheid dienen ook te wor
den doorgegeven aan de Kamer van 

Koophandel. 

Adviescommissie 
Be stu u rsstructu u r 
door Dick Vunderink en Heyta van der 
Reijden-Rynja 
Zoals i toegezegd aan de Algemene 
Ledenvergadering i~ er een 
Advies ommissie Bestuursstructuur in 
het Ieven geroepen om de voorstellen 
voor een wijziging van het verenigings
be tuur nader onder de Ioupe te nemen. 
Deze commissie is niet amengesteld uit 
bestuur !eden. maar uitleden die zich 
op de A V voor- dan weltegen tanders 
van het bestuursvoorstel hadden 
getoond. Dit biedt de kans op de 

secretaris en -penningmee ter enerzijds 
en de verenigingssecretru·is anders7 ijds 
voor wat betreft hun bevoegdheden 
zoa ls bijvoorbeeld procuratie. 
Zij oordelen over de invloed die subver
enigingen en gewe ·telijke groepen op de 
be~luitvoorbereiding en -vonning heb
ben in de nieuwe in vergelijking met de 
bestaande tructuur. Zij lichten de 

Statuten en het Algemeen Reglement 
kriti ch door, en !etten daarbij op de 
voor te stellen structuur, de regels van 
het Nieuwe Burgerlijk Wetboek 
en eenvoud en duidelijkheid . 
Het tijd~pad ziet er alsvolgr uit: 
September: bespreken van het advies in 
het Hoofdbestuur, verzending van het 
ad vie aan de groepen of subverenigin
gen, vergezeld van de opmerkingen an 
het DB en het HB. 

Oktober en november: bespreking van 
het ad vie in de najaars-groepsvergade
ringen. die eventueel daarvoor apart 
belegd moeten worden, waarb ij tcn
minste een lid van het DB en zo moge
lijk een lid van de Adviescommissie 
aanwezig zullen zijn voor toel ichting. 

ovember en december: verwerken van 
de opmerkingen tot een pre-advies aan 
de Algemene Ledenvergadering 1993. 
Januari en februari: opnieuw bespreking 
in de groepen, tesamen met de andere 
pre-adviezen voor de A V. 
Februari: publicatie van de pre-adviezen 
in het Verenigingsnieuws van Bijen. 
Deze handelswijze biedt aile !eden de 
gelcgenhcid rustig kennis te nemen van 
de voorstellen. en commentaar daarop te 
geven v66rdat het in de vorm van een 

pre-advie op tafel ligt. 

De nieuwe voorzi tter. D. Vunderi nk, 
zou van deze gelegenheid graag gebruik 
maken om over en weer nader kennis te 
makcn, door als 'voorzitter in een arrest
kooitje' zoveel mogelijk groepsvergade
ringen mee te maken. Natuurlijk lukt dat 
niet bij aile vergaderingen, want bij 
heeft nog altijd een drukke baan. Maar 
als de data van de groepsvergaderingen 

rijdig aan het algemeen secretariaat wor
den cloorgegeven, kan hij daar in zijn 
planning rekening mee houden. 

Vergadering Hoofd
bestuur, 8 februari. 
• Het Jaarver lag wordt door het bestuur 
positief ontvangen. Er wordt afge pro
ken dat in de volgende jaarverslagen 

aileen de vaste commissieleden zulJen 
worden genoemd. 

• De statuten waren wei verstuurd aan 
de HB-Ieden, maar deze hebben ze 
helaas nog niet ontvangen. Daarom kan 
er niet inhoudelijk over gepraat worden. 
Afgesproken wordt dat de HB-Ieden hun 
opmerkingen zo snel mogelijk. liefst per 
fax, aan het secretariaat doorgeven. 
• Het is beter de timmerwerkplaats weer 
in eigen hand te hebben, zoclat de 
nieuwe medewerker ook ingezet kan 
worden bij wa productie en mru·kt

bezoek, als daar pieken optreden of een 
van de vaste medewerkers uitvalt. 
Bovendien is er meer greep op het tim
merwerk. Er zi tten geen financie le 
consequenties aan vast. Het HB besluit 
accoord te gaan met dit voorstel. 
Vervulling vacature HB: 
• De Achterhoek heeft mw. Bos kandi
daat gesteld, op 12 maart vindt de 
groepsvergadering plaats en kan zij 
gekozen worden. 
• De kandidaat van Zeeland heeft zich 
teruggetrokken. 
• Utrecht is een moeilijke zaak.. Dhr. 
Peels is voor de der le maal zonder ken
nisgeving afwezig op een HB-vergade
ring. De groep moet een nieuwe kandi
daat stellen . 
• Datum AV 1993: zaterdag 27 maart, in 
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her I C-gebouw te Wagen[ngen. 
• Proevenplan Ambrosiushoeve 
De vaststelling van het proevenplan 
vindt in augustus/ eptember plaats. De 
voorstellen moeten lang van te voren 
binnenkomen. Er wordt voorgesteld er 
een doorlopend aandacht punt van te 
maken. en voorstellen in te leveren bU 
het algemeen se retariaat. Ook via een 
kadertje in het maandblad onder de aan
dacht brengen. 
• Rondvraag. Een lid uit de Achterhoek 
maakt zich zorgen over het landelijk 
ledenverlies. Het HB wordt een gebrek 
aan PR verweten . De voorziuer wij t 
erop clat PR in principe binnen de groe-

254 pen moet gebeuren. het HB kan 
ondersteunen. 
Dhr. Luttikhuis wordt regelmatig bena
derd door belangstellenden voor een 
opleiding tot honingkeurmeester. Het 
HB vraagt zich af of er wei vraag is naar 
meer keurmee ters. Men zou liever de 
huidige keurmee ters een opfri cursus 
geven, en voor belangstellenden een 
cursus 'honingkunde' tarten, over 
verwerking van honing e.d. Besloten 
wordt dat de heren Hertsig en Luttikhuis 
dit amen uitzoeken. 
Er zal een discussiestuk worden opge
steld om Onderwij , Voorlichting en 
Yeterinaire Zaken wat beter te regelen. 
Oit moet worden be proken in de 
Bedrijfsraad en in de afd. Bijenteelt van 
het Landbouwschap. Er wordt helaas 
van tevoren geen overzicht uitgegeven 
van boeren die gebruik maken van de 
braaklegregeling. Er wordt van diverse 
kanten gemopperd over het ver chi! in 
beloning bij bestuiving door bijen of 
door hom mel . Men vraagt zich af of 
daar iets aan te doen i . De voorzitter 
antwoordt dat het lKC een kostprijsbere
kening heeft gemaakt, waaruit bleek dat 
de tarieven omhoog moeten. 

Bijen- en honingmarkt 
in Ugchelen 
De fmket vereniging Ugchelen heeft 
afgelopen eptember haar 25e bijen- en 
honingmarkt gehouden. dit feit werd op 

RENIGINGSNIEUWS 

luisterrijke wijze gevierd. De opening 
werd verricht door Piet Stellman, die op 
de voor hem specifieke wijze een uit te
kende openingsspeech hield. Het 
Ugchelens Fanfarecorps gaf een staaltje 
van haar kunnen weg en deze spectacu
laire opening trok veel publiek. 
Het be tuur, onder voorzitterschap van 
Bert Garssen, heeft zich beraden water 
voor de I eden gedaan kon worden. Er 
werd een enquete gehouden waarbij een 
keu~ gemaakt kon worden uit een drietal 
activiteiten. De meeste !eden kozen voor 
een bezoek aan de Floriade. 
Op zaterdag 23 mei vertrok een volle 
bus imkers met echtgenoot of vriendin 
richting westen. Betwijfeld wordt of 
aile op deze tentoonstelling door een 
ieder is gezien, doch op de terugweg 
' avonds voelde men wei de voeten. 
Uiteraard trok de knappe presentatie van 
het bijenhouden de volle aandacht. Een 
dergelijk evenement vormt een po itieve 
bijdrage aan de bevordering van de 
onderlinge verhouding van de !eden. 

Vergadering Hoofd
bestuur, 7 mei 
D voorzitter opent de vergadering, met 
een peciaal woord voor dhr. Yeenhof. 
die is onderscheiden als Officier in de 
Orde van Oranje Nassau. Hij wordt door 
het HB van harte gefeliciteerd. 
• Er heeft op 16 apri J een gesprek plaats
gevonden over onderwijs, voorlichting 
en veterinaire zaken met vertegenwoor
digers van de bestw·en van aile imker -
bonden. Dit zal aan de orde komen in de 
Bedrijfsraad en in de afdeling B ijenteelt 
van h l Landbouwschap in juni. Zodra 
het stuk definitief is zal bet aan de HB
Ieden worden toegestuurd. 
• De commissie Honing heeft in overleg 
gepleegd met de Floriade om de 

ationale Honingkeuring daar te hou
den. In eerste inscantie wa men daar 
voor. en deed toezeggingen, later zijn 
deze toezeggingen weer ingetrokk.en, en 
uiteindelijk blijkt er geen plaats te zijn, 
zodat dit jaar helaa geen Nationale 
1-loningkeuring kan plaatsvinden. 

Het Bijenpaviljoen op de Floriade vo!
doet uitstekend, dankzij de vrijwilligers. 
• De resultaten zijn ongeveer hetzelfde 
als vorig jaar. Onzekere factoren zijn 
nog: inkomsten quotum i .. m. slecht
betalende Jeden, rente, kosten 
maandblad, algemene kosten (onv
oorzien). Er wordt voorgesteld over te 
gaan tot een andere manier van quorum
inning. DB bereid dit voor. 
• Er is overleg gaande met de Stichting 
Banenplan voor een tim merman. De 
persoon in kwestie blijft in dienst bij de 
Sociale Dienst, het Bijenhuis betaalt 
alleen een e ·rra vergoeding. De aan te 
trekken medewerker zal niet uit luitend 
kasten produceren, maar ook worden 
ingezet bij marktbezoek, metaalwarenfa
bricage. wasproduktie en in de winkel. 
Helaas werkt het weer niet mee om de 
omzet op gang te brengen. 
• Dhr. Yunderink woom de bestuurs
vergadering als toehoorder bij, en rracbt 
geleidelijk in zijn functie te groeien. 
• De vacature in Zeeland is nog steeds 
niet opgevuld. Ook Utrecht heeft nog 
geen nieuwe kandidaat gekozen. 
• Her DB heeft dhr. Bierens de Haan 
voorgedragen, op de HB-vergadering 
van februari werd mw. Reuten kandidaat 
ge teld. Er wordt schriftelijk ge temd, 
de eerste keer staken de temmen. bij de 
tweede stemming wordt mw. Reuten 
met een kleine meerderheid gekozen tot 
HB-Iid, zodat nu ook de groep Orente 
een vakarure in het HB heeft. 
• Het HB besteedt veel tijd aan het 
bedi cussieren van de gang van zaken 
op de Algemene Ledenvergadering. 
1-let A V -ver lag zal worden verme
nigvuldigd en verstuurd naar aile 
subverenigingen en genodigden. 
• De advies ommissie bestuurs tructuur 
bestaat uit 6 personen. A Is HB-!eden 
punten voor de commissie hebben, wor
den ze verzocht deze · hriftelijk in te 
dienen, ze krijgen dan ook chriftelijk 
antwoord. Onder voorbehoud van 
sanctionering door het HB i de com-
mi sie al bij elkaar geweest, en is era! 
een volgende bijeenkomst gepland. Er 
zal in augu tus een conceprvoorstel naar 
het DB gaan, in september naar het HB 



en daama naar de groepen ter bespre
king in de her( tbijecnkomst. Reacties 

worden be proken in de HB-vergadering 

van december. waarna het definitieve 
voorstel in het februarinummer van 

Bijen zal worden gepubliceerd. 
Het HB gaat akkoord met instelling van 

de commi sie. met twee onthoudingen 

uit protest tegen de procedure. 

• Rondvraag. De afdeling Zuidlaren 

vraagt of AOW-ers reductie kunnen 

krijgen op het lidmaat chap. De voor
ziuer anrwoordt dat dit niet het geval is. 

• Duitsland: het is gebleken dat het geen 

probleem i, kasten met bijen in 
Duitsland op het koolzaad te zetten, het 
is aileen niet toegestaan ze weer mee 

terug te nemen omdat in delen v;m 
Duitsland Amerikaans vuilbroed heersL 
Er komen vee! vragen van afdelings

be;turen over verandering van bevoegd

heid van besturen. Het secretariaat zoekt 

dit uit. (zie elder in deze rubriek) 

Erelid in Velsen 
Bestuur en I eden van de subvereniging 

Vel en e.o. van de VBB hebben in hun 

vergadering van 20 maart 1992 in een 
stemming be -loten. overwegende dat zij 

tot op hoge leeftijd ook na de dood van 
haar man, actief is geweest als trouw lid 
van de VBB en collegiaal imker bin

nen de subvereniging, 
mevr. L. Voorhoeven-Bierens de Haan 

het ereli dmaatschap va n de ubvereni

gi ng aan te bieden. 

Bijenpark Meppel 
Subvereniging Meppel van de VBB 

heeft een bijenpark met gemeen chappe

lijke bijenstal. Een ieder word! de moge
lijkheid geboden dit park te bezoeken en 
een kopje koffie te nuttigen. 
Bel even van te voren met L. Hartkamp 
telefoon 05221-2420 of met J. Koops 
telefoon 05220-54563. 

A.B.L. VA DE GRAAFF 

Hij wa een bijzonder rrouw en actief 
lid, met veel daadwerkelijke inbreng, 
geboren uit een groot respect voor de 
schepping en de bijen in het bijzonder. 

BeslU u r en I eden 
subvereniging VBBN Bilthoven 

Op 8 juli 1992 overleed op 74-jarige 
leeftijd ons lid 

G. HAVERKORT 

Vanaf zijn jeugcl heeft hij ge'fmkerd. De 
laatste 61/2 jaar a is lid vru1 onze sub
verenig ing. Hij wa altijd bcreid een 
handje te helpen bij voorkomende 
werkzaarnheden binnen de vereniging. 
Wij zullen hem missen. Onze oprechte 
deelnerning gautuit naar zijn fami lie. 

Bestuur en I eden 
Subvereniging VBB Almelo 

Op 20 apri l j.l. overleed op 59-jarige 
leeftijd 

.JACSTOX 

Hij was een trouw lid van onze afde
ling. Bij zijn afscheid al beswurslid in 
1990 werd hij benoemd rot erelid. Jac 
bleef ok in moeilijke tijden iemand die 
je de rnoed gaf om verder te gaan. 
Wij wen en zijn vrouw en kinderen 
veel sterkte. 

Bestuur en I eden 
afdeling LL TB Roermond 

Op 24 juni 1992 is op 72-jarige .leeftijd 
overleden on. lid 

BE VA DE EN 

Hij was een enthousiaste irnker. korf
vlechter en ka tenbouwer. Met zijn ±40 
volken was hij de grootste imker van 
onze vereniging. Zij n ervaringen ~ i. t 
hij altijd op een boeiende en intere san
te wijze over te brengen. Wij verliczen 
in hem een zeer gewaardeerde bijenv
riend . Wij wensen zij n vrouw. ki nderen 
en kleinkinderen heel eel sterkte toe. 

Be ruur en I eden 
Subvereniging CB Veghel 

Op 14 maart 1992 is o erleden on 
trouw lid , ind 1933 (vergu lde erespeld 
uitgereikt in 19 5) de beer 

MR. J.R.A. TAt GE 

Hij was een bijzonder tJ'OU\ en erudiet 
lid, met een errassende prakti che 
instelling en grate ervaring. 

Be tuur en I eden 
ub ereniging BB Bilthoven 

Op 15 mei 1992 o erleed op de leeftijd 
van 64 jaar ons gewaardeerd lid 

REI IER ABRAHAM PRINS 

Onze oprechte deelneming gaat uit naar 
zij n rouw en kinderen. 

Rijssen 

Op 2 1 juni 1992 overleed op 67-jarige 
leeftijd 

EVERT 00 TING 

Juist nu hij her a is agrarier wat ru tiger 
aan ging cloen en hoople watmeer tijd 
te krijgen voor zij n bijenhobby, stak de 
slopende ziekte helaa weer de kop op . 
Wij zij n dan.kbaar deze bescheiden, 
hardwerkende bijenvriend, die zo veel 
gaf en maar weinig voor zichzelf vroeg, 
gekend te hebben. Naar een oude 
Drentse t.raditie hebben wij zijn bijen
volken aangezegd, dat 'de baos ' dood is. 
Zijn vrOU\ , Marja en Hen.k en de overi
ge familieleden wensen wij veel sterkte 
toe bij dit verlies. 

Bestuur en !eden 
ubvereniging VBB Oosterhe selen 

Op 3 1 mei 1992 overleed op 90-jarige 
leefrijd ons erelid 

JAN WlLLEM DE GROOT 

De heer De Groot was lid van onze ver
eniging si nds de oprichting in 1934 en 
v le jarcn penningrneester. Ook tijdens 
zijn erelidmaat chap voelde hij zich tot 
het laat t toe nog steeds betrokken bij 
onze vereniging. 
Onze oprecht deelneming gaat uit naar 
zij n kinderen en kleinkinderen. 

Be tuur en !eden 
Subverenigi ng VBBN Utrecht 


